
 
 
 
 
 
 
 
Številka: 011-1/2022 
Datum:  15. 2. 2024 
 
 

Skrajšani zapisnik 
 
 
10. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 14. decembra 2023, s pričetkom 
ob 15.30. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
Sejo je vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- od 26 članov prisotnih 
             23 članov, opr. Dejan Pišot, Jožko Premrn in Valentin Krtelj 
 
Ostali prisotni: 
− Mojca R. PLANINC, občinska uprava 
− Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
− Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
− Janez FURLAN, občinska uprava 
− Karmen SLOKAR, občinska uprava 
− Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
− Eliana HUMAR, občinska uprava 
− Matevž BRATAŠEVEC, občinska uprava 
− Nastja ZADRAVEC, občinska uprava 
− Tina VELIKONJA, občinska uprava 
− Mateja KOKORAVEC, občinska uprava 
− Luka JEJČIČ, direktor KSD Ajdovščina 
− Rok ROJKO, KSD Ajdovščina 
− Eva MERMOLJA, direktorica Ljudske univerze Ajdovščina 
− Rosana RIJAVEC, STA 
− Karin ZORN ČEBOKLI, Radio Koper 
− Ana ŠTOKELJ, Primorski val 
− Alenka TRATNIK, Primorske novice 
− Klavdij SKRT, Zavod Fluvium 7 
− Maja DOLJAK MARINKOVSKA, Zavod Fluvium 7 

 
 
 
 
 



TADEJ BEOČANIN je pozdravil vse prisotne. Predstavil je predstavnika Zavoda Fluvium 7, katera 
sta svetnikom predstavila knjigo Zgodbe generacij.  

KLAVDIJ SKRT je povedal, da je knjiga nastala v zadnjega pol leta v okviru Zavoda Fluvium. 
Zahvalil se je županu Tadeju Beočaninu, vipavskemu županu in sponzorjem za podporo. V knjigi 
je presek zadnjih 60 let delovanja na glasbenem področju na Vipavskem.  

 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev dnevnega reda 
 

TADEJ BEOČANIN je vprašal, ali ima kdo kakšno pripombo na dnevni red?  

ANGEL VIDMAR je povedal, da bi rad bi opozoril, da se vse prevečkrat dogaja, da svetniki 
prejmejo gradivo za eno, dve ali tri točke dnevnega reda OS naknadno. Predvsem gradivo 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ne ve, če so ga kdaj prejeli v roku in 
istočasno z gradivom za ostale točke. Prosi, da so tako odbori in komisije kot gradivo, 
pravočasni.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da se temu poizkušajo izogniti, vendar kdaj na žalost ne uspe. Tem 
smernicam bodo maksimalno sledili. 

Podan je bil predlog za uvrstitev nove 11. točke na dnevni red, in sicer: Odločitev v zvezi 
z nasprotjem interesov.  

H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sprejet naslednji sklep: 

»Dnevni red se razširi tako, da se doda 11. točko: Odločitev v zvezi z nasprotjem interesov.« 

 

Predsedujoči je vprašal je, ali je kakšna pripomba na razširjeni dnevni red? Ker pripomb 
ni bilo je predsedujoči predlagal glasovanje o dnevnem redu v celoti. 

 

ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sprejet naslednji 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 9. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 9. redne seje; 
3. Informacije; 
4. Vprašanja in pobude;  
5. Odlok o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Občini Ajdovščina – 1. obravnava; 
6. Ceniki komunalnih storitev:  

- oskrbe s pitno vodo, 
- oskrbe s pitno vodo – posebne storitve, 
- odvajanja in čiščenja odpadnih voda, 



- odvajanja in čiščenja odpadnih voda – posebne storitve, 
- povezanih z greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami, 
- zbiranja komunalnih odpadkov, 
- odvoza odpadnih sveč, 
- javne razsvetljave, 
- javne snage ter vzdrževanja občinskih cest, parkirišč, parkov in zelenic. 

7. Prenos lastninske pravice ter upravljanja in vzdrževanja državnega namakalnega sistema 
Namakalni razvod Vogršček; 

8. Letni program izobraževanja odraslih v občini Ajdovščina za leto 2024; 
9. Okvirni letni program dela Občinskega sveta Občine Ajdovščina za leto 2024; 
10. Imenovanja: 

- imenovanje direktorja Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina; 
11. Odločitev v zvezi z nasprotjem interesov. 

 
 

K 2. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 9. redne seje ter potrditev poročila o izvajanju sklepov 9. redne seje 
 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku in poročilu o izvajanju sklepov 9. redne seje.   
 

JANEZ TRATNIK je povedal, da glede zapisnika prejšnje seje bi želel, da gre njegova izjava 
dobesedno v zapisnik. Razume, da na prejšnji seji Mitja tega ni želel, on pa želi, da gre 
dobesedno, ker ima to potem en drugačen pomen. 

 
TADEJ BEOČANIN je vprašal v katerem delu? 

 
JANEZ TRATNIK je povedal, da je to odgovor Mitje Tripkovića pri 4. točki 7. redne seje. Lahko ga  
tudi ponovno prebere. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da ponovno branje ne bo potrebno. Zapisnik se bo korigiral z 
dobesedno navedbo. 
 
VILKO BRUS je povedal, da je malce zmeden pri citiranju povedanega pri točki vprašanja in 
pobude. Podal je tri vprašanja oz. pobude, kar je strnjeno v dva stavka. Na nobeno od pobud ni 
dobil zadovoljivega odgovora, še posebej glede PC Gojače, kjer je izrecno zaprosil za pisni 
odgovor, katerega pa ni prejel. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bodo dodali odgovor med gradivo za naslednjo sejo. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku  9. seje s 
tema dvema dopolnitvama oz. popravkoma. 

 
 H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je zapisnik 9. seje    sprejet. 
 

Predsedujoči je predlagal  glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov 9. redne seje. 



 
 ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo   sprejeto. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Informacije 
 

Predsedujoči je vprašal, ali ima kdo kakšno vprašanje v zvezi s posredovanim gradivom 
pri tej točki.  

 
ANGEL VIDMAR je povedal, da ima vprašanje v zvezi z osvetlitvijo stadiona. Investicija je kar 
velika. Zapisano je, da se bo nova razsvetljava priključila na obstoječo ali novo transformatorsko 
postajo. Na obstoječo se ne more priključiti, ker ni dovolj močna. Zanima ga, kdo bo investitor 
v novo transformatorsko postajo? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so v dogovoru z Elektro Primorska. Ker projektantska rešitev 
še ni narejena, se bo verjetno dogradila obstoječa transformatorska postaja. Investitor je, tako 
kot povsod drugod, Elektro Primorska. 
 

 
K 4. točki dnevnega reda 
Vprašanja in pobude 
 
VILKO BRUS je povedal, da z odgovorom glede ceste v PC Gojače ni zadovoljen. Iz priloženega 
zapisnika sestanka ni mogel razbrati odgovora na ključno vprašanje – kaj je namen spremembe 
cestne infrastrukture. To da se bo cona širila in se bo preusmerjalo tovornjake in lokalni promet 
po daljši poti naokoli, da bo prišel do neke industrijske hale? Manjka pojasnilo, kaj je namen te 
spremembe, kot je navedena v tem zapisniku. Prosi, da bo to del obljubljenega pisnega 
odgovora. Daje pobudo, da se na vseh avtobusnih postajah v občini izobesi vozni red. Na 
nekaterih postajah je, na drugih pa ga ni. Kaj je s terminskim planom investicij gradnje 
kanalizacije in vodovodnega omrežja v OA? V zadnjem obdobju dobiva slabe informacije, da naj 
bi bila pitna voda v Vrtovinu oporečna. Opozoril bi občino in župana, da se k tej zadevi resno 
pristopi in ne odlaša. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo glede PC Gojače podan pisni odgovor. Projektira se cestno 
omrežje, ki bo verjetno prineslo določene spremembe. Le-te sledijo prometni varnosti v sami 
PC in zazidalnemu načrtu, ki ga je sprejel OS še pred njihovimi mandati. Dogovor z uporabniki 
je, da se pripravi idejni načrt in se nato ponovno sestane. Zahvalil se je za pobudo glede voznih 
redov, saj je smiselna in jo velja upoštevati. Glede terminskega plana se pomladi na seji OS lahko 
pričakuje novelacijo operativnega programa odvajanja in čiščenja odpadnih voda. Takrat bo tudi 
znano glede na nove cene in prihodke, kdaj se bodo investicije izpeljale na območju vseh KS.  
 
DEJAN ŠKVARČ se je zahvalil za izčrpne odgovore glede ND Primorje. Ponovil je apel na občinsko 
politiko, da naredi kar lahko, da bi društvo prišlo do sponzorskega denarja, ki bi omogočil lažjo 
vrnitev v 1.SNL. Veseli ga informacija glede razsvetljave, ki je prav tako pogoj za igranje v 1.SNL. 
Podal je pobudo za včlanitev v Red devilse. Možnost je tudi, da se en procent dohodnine nameni 
nogometnemu društvu. Glede lokalne ceste pod Dolgo Poljano gospod Černigoj predlaga 
celostno rešitev, ki bi bila časovno precej zamudna. Da bi se preprečilo poškodbe 



Napoleonovega mostu, je bil postavljen znak za prepoved vožnje tovornim vozilom. Prosi, da se 
do naslednje seje pripravi odgovor glede pobude za zmanjšanje hitrosti oz. postavitve ležečih 
policajev. Kako je s projekti za širitev šole in kako bo z vrtci? Predvsem ga zanima dozidava OŠ 
Šturje in vrtec Police? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so projekti za širitev OŠ Šturje v izdelavi. Pričakuje se, da bi bili 
na ravni DGD zaključeni do sredine prihodnjega leta, tako da v letu 2024 pričakujejo tudi 
gradbeno dovoljenje in začetek gradnje. Tudi za vrtec Police gradbeno dovoljenje še ni 
pridobljeno. Ta projekt bo, zaradi finančnih zmožnosti proračuna, časovno zamaknjeno naprej, 
da se zaključi vsaj glavnino OŠ Šturje.  
 
MIHA KAPELJ je povedal, da ne najde zapisnikov mandatno volilne komisije. Ali je kakšen razlog 
za to, da tega nimajo? Zdi se mu, da so jih v prejšnjem mandatu imeli. Je kakšna skrivnost ali 
česa ne smejo videti? V ostalih komisijah so zapisniki priloženi, tukaj pa manjkajo. Zanima ga, 
zakaj? Gledal je posnetek seje iz Ilirske Bistrice in si mislil, da so danes oni na vrsti, ampak po 
osmih minutah ni več prenosa. Ni niti posnetka prejšnje seje, kot je bilo obljubljeno. Prosi, da 
se ga naloži. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da v zapisnikih ni nobenih skrivnosti. Preverili bodo, in če niso 
objavljeni, jih bodo dodali. Glede prenosa seje, kljub temu, da je bilo vse prej testirano, ni 
predvajalo zvoka, zato so prenos ustavili. Oba posnetka bosta zagotovo objavljena na spletu. 
 
JANEZ TRATNIK je povedal, da ima pripombo na odgovor pretekle seje, saj ni dobil pravega 
odgovora. Verjetno je razlog ta, da mu niso hoteli dati odgovora. Vprašal je, če je bila zaposlena 
žena našega tretjega podžupana, da ali ne? Prosi, da se mu do naslednjič poda ime in priimek, 
če to lahko, in koliko je ta oseba prejemala plače na mesec z vsemi dodatki, potnimi stroški in 
dnevnicami? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da glede drugega dela vprašanja verjetno ne bo težave z 
odgovorom. Okrog prvega dela pa, tako kot je v prejšnje, bo verjetno tudi tokrat, zakonodaja 
omejevala ekspliciten odgovor zaradi varstva osebnih podatkov.  
 
NADA PIRJEVEC je povedala, da je v PC Gojače stanje cestne infrastrukture katastrofalno, saj 
vse poteka prepočasi. Predlaga, da se podjetja delno oprosti plačila NUSZ. Na Radiu Robin je 
bilo objavljeno, da so pritožbe glede redarske službe in da OA razmišlja o zamenjavi redarske 
službe. Zanima jo, kaj je s tem? Precej občanov je podalo pobudo, da bi v občini uvedli 
brezplačen avtobus, tako kot je v Postojni ali Gorici. Trenutno je pri Ekoskladu odprt razpis za 
subvencioniranje 8 – sedežnih manjših avtobusov M1, zato daje pobudo, da občina o tem 
razmisli. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je v PC Gojače prvi del investicij pri koncu. S poslovnimi subjekti 
so dogovorjeni, da se po pripravi idejnega projekta ponovno sestanejo in določijo na kakšen 
način urediti promet. Pobude o zmanjšanja NUSZ ne akceptira, ne zdi se mu primerno, da bi se 
odlok spreminjalo, tovrstne oprostitve pa niso možne. Župan občine Vipava ga je vprašal, 
kakšno je njihovo stališče glede redarske službe in mu je odgovoril, da nekaj nezadovoljstva 
obstaja. Nobena rešitev še ni na mizi, razen pobude Občine Vipava, da bi skupaj z OA sodelovali 
pri redarski službi. V letu 2024 bodo na tem delali in se pogovarjali. Sprememb do leta 2025 naj 
ne bi bilo. Glede avtobusnih prevozov – tudi razmišljanje občine gre v smeri vzpostavitve 
javnega potniškega prometa, ni pa nujno, da bo ta v polni meri brezplačen. Predvideva se 
vzpostavitev potniškega prometa s preselitvijo ZD iz centra na obrobje. 



 
ADAM RASPOR je izpostavil veliko povpraševanje mladih, ki iščejo nove površine za gradnjo 
hlevov za živino. Danes je bil na občini sestanek na to temo. Daje pobudo, da občina resno 
pristopi, saj gre za resno problematiko. V zadnjih 35 letih se še ni zgodilo, da bi 11 kandidatov 
povpraševalo po površinah za gradnjo hlevov. Jedra vasi umirajo, saj se hiše praznijo, 
novogradnje pa se umikajo na obrobje vasi. Ista strategija velja za umik hlevov na obrobje, hkrati 
pa naj se ne bi širilo na kmetijska zemljišča. Nastaja konfliktna situacija, sprejeti je potrebno 
strategijo, kakšne rešitve se bo ponudilo. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da podpira razmišljanje selitve kmetij in željo po gradnji 
infrastrukture na področju kmetijstva. Zakon o kmetijskih zemljiščih dovoljuje postavitev 
kmetijskih objektov na kmetijskih zemljiščih. S sprejetjem OPPN je nekaj takšnih primerov v 
teku. Smiselno je, da se strateško določi, katera so tista območja znotraj vsake KS, kjer bi 
dolgoročno lahko prostor za selitve kmetij tudi zagotavljali. 
 
KLEMEN ČEHOVIN je povedal, da ima vprašanje glede postavitve avtobusne postaja v Gaberjah. 
Pred leti se je preko Moje pobude izglasovalo ta projekt, vendar ni prišlo do izvedbe. Se je dobilo 
kakšen primeren prostor za postavitev? Veliko staršev se pritožuje, da je velika prometna 
nevarnost.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da lokacije na območju Gaberji niso še uspeli najti, zato se ni šlo v 
izvedbo. Tudi v prihodnjem letu, razen če se najde lokacija, je še ne gre pričakovati. 
 
JORDAN POLANC je povedal, da je opazil izredno slabo osvetljenost Ulice 5. maja. Tukaj hodi 
veliko otrok tudi v zimskem času, zato predlaga, da se ukrepa. 
 
TADEJ BEOČANIN se je zahvalil za pobudo. Zadevo bodo pogledali in pristopili k izboljšanju 
razsvetljave. 
 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Občini Ajdovščina 
 
 Predsedujoči je povedal, da se je svetnik Igor Česnik izločil iz obravnave 5. in 6. točke 
dnevnega reda. Izločeni svetnik je zapustil sejo. 
 
ALENKA Č. KOBOL je podala uvodno obrazložitev. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je direktor Luka Jejčič odboru predstavil še dodaten razlog za 
spremembo odloka. Ministrstvo za finance je zagrozilo z izdajo globe, v kolikor sprememb pri 
zaračunavanju ne bi bilo. Predlagano je bilo, da se preuči možnost dodelitve subvencije 
naročnikom pogreba v višini, ki jo sedaj krije občina, to je malo manj kot 7.000 EUR na leto. 
Odbor za gospodarstvo in GJS je podal pozitivno mnenje k odloku, s pripombo, da se v 7. členu 
za besedo »najdbe« doda še beseda »pokojnika«. Odbor predlaga, da občinski svet predlagane 
spremembe potrdi. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je popravek na predlog odbora že upoštevan pri gradivu za OS. 
 



VILKO BRUS je vprašal, kdo je v primeru odvzema organov naročnik in kdo plačnik? Ta zadeva 
je lahko dvorezna. Spomni se, ko so pacienta prepeljali iz obale v Ljubljano zaradi odvzema 
organov in nato nazaj na obalo, stroške pa zaračunali svojcem. Ta primer je za kar nekaj časa 
ustavil transplantacijsko dejavnost.  
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da stroški obdukcije in odvzema organov ne spadajo v 24-urno dežurno 
službo, zato naročnik krije te stroške oz. jih KSD dobi povrnjene in jih odbijejo. V elaboratu bo 
to transparentno prikazano. Vse stroške, ki jih dobijo povrnjene, odbijejo od skupnih stroškov 
in se zaračuna samo razlika. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je odlok v 1. obravnavi      sprejet. 
 

Predsedujoči je predlagal glasovanje o sklepu, da se izvede 2. obravnava odloka v 
enakem besedilu, kot je bil sprejet v 1. obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep      sprejet. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 2. 
obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o spremembah 
Odloka o pokopališkem redu v Občini Ajdovščina v 2. obravnavi   sprejet.   

 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Ceniki komunalnih storitev 
 
LUKA JEJČIČ  je podal uvodno obrazložitev za vse sklepe. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je pri tej točki več sklepov in da sta na skupni seji Odbor za 
gospodarstvo in Odbor za finance vsak sklep posebej obravnavala in o njem glasovala. Glede 
oskrbe s pitno vodo je direktor podal obrazložitev in po razpravi tudi odgovore. Odbora sta 
sprejela pozitivno mnenje k sklepu o oskrbi s pitno vodo in predlagata, da ga občinski svet 
sprejme. 
 
TADEJ BEOČANIN je vprašal Nado Pirjevec ali bo podano še ločeno poročilo? 
 
NADA PIRJEVEC je povedala, da so sklepe obravnavali skupaj.  
 
MIHA KAPELJ je povedal, da se cene vsako leto višajo. Zdaj je obdobje, ko naj bi cene padale, 
saj se cene energentov nižajo. Plače se spreminjajo zaradi zaposlitve novih delavcev ali zaradi 
povečanja plače obstoječim delavcem? Če je prav slišal, se je zaradi manjše porabe cena vode 
znižala, cena kanalščine pa naj bi se zvišala? Se bo res poslovnim subjektom zvišalo ceno za 
čiščenje odpadnih voda? Po drugi strani pa se jim spet nekaj drugega znižuje. Na koncu pa pade 
vse to na občane.  



LUKA JEJČIČ je povedal, da so, prav zaradi zaščite občanov, uvedli poseben cenik za industrijske 
uporabnike, ki plačujejo glede na obremenitve. Pri oskrbi s pitno vodo ceno vodarine znižujejo, 
ampak ko količine padajo in ostanejo stroški enaki, to dviguje ceno. Občan profitira, ker 
industrija porablja velike količine storitev in na ta način niža cene, ker prevzema nase tudi zelo 
velike fiksne stroške. Pri čiščenju je situacija nasprotna, zato se preobremenitve posebej 
zaračuna. Pri ostalih storitvah pa industrija, zaradi večjih količin, niža ceno. V prilogi vedno poda 
še primerjavo s sosednjimi občinami. Cena je nižja zaradi velike porabe industrije in zato ker 
samo eno podjetje opravlja vse obvezne javne službe, kar je bistveno optimalnejše in zato so 
cene konkurenčnejše. V strukturi stroškov je najvišji strošek dela in električne energije. Zavezani 
so k nakupu električne energije preko razpisa. Za leto 2023 so dobili praktično enako ceno kot 
jo imajo sedaj. Profitirali so cca. 5 %, ker so elektriko v letošnjem letu za drugo polletje kupili 
preko razpisa in dobili boljše cene, kot jih je po kapici dala država za mala in srednja podjetja. 
Ker cena pada, računa na to, da bodo za leto 2025 deležni nižje cene. Glede stroška dela – na 
KSD je približno tretjina zaposlenih na plačah enakih minimalni plači. Brez korekcije bi ti 
zaposleni prejeli manj kot minimalno plačo in posledično bi izgubili kar nekaj kadra, katerega se 
danes zelo težko dobi (monterji, vodovodarji, električisti…). 

MATJAŽ BAJEC je povedal, da bodo imeli določeni poslovni subjekti kar konkretna povišanja. 
Dobro je, da se obračun dela konec tega leta za naslednje leto. Predlaga, da bi se naslednje leto, 
za leto 2025, to sprejemalo na novembrski seji, saj podjetja poslovne načrte pripravijo že prej.  

 
- Sklep o cenah storitve oskrbe s pitno vodo 

 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah 
oskrbe s pitno vodo. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je Sklep o cenah oskrbe s pitno vodo    sprejet. 
 
 

- Sklep o cenah storitve oskrbe s pitno vodo za posebne storitve 
  
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o Sklepu o cenah oskrbe s pitno vodo za posebne 
storitve. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 

 
 

- Sklep o cenah storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda 
 
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah odvajanja in čiščenja odpadnih 
voda. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 
 
 



- Sklep o cenah storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda za posebne storitve 
 

 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah odvajanja in čiščenja odpadnih 
voda za posebne storitve. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep  sprejet. 
 

 
- Sklep o cenah storitev povezanih z greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 

napravami 
 

ANGEL VIDMAR je vprašal ali lahko poda proceduralno vprašanje. 
 
TADEJ BEOČANIN je pritrdil. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da sta odbora na skupni seji razpravljala in odločala o vsakem sklepu 
posebej. Želi povedati, na katerih področjih je bila razprava in na kaj so člani odbora opozorili.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je menil, da je bilo v podanem poročilu vključeno vse, kar je 
bilo rečeno na skupni seji odborov. Če želi, lahko poda poročilo do konca. 
 
ANGEL VIDMAR  je povedal, da so bila podana vprašanja v zvezi s cenami zbiranja komunalnih 
odpadkov. Kaj je s pogodbo s Snago? Ali je možnost namestiti kamere na ekološke otoke, kjer 
se odlagajo odpadki, ki tja ne sodijo? Ali je možnost označiti zabojnike za slepe in slabovidne in 
dati spodbude za čim več kompostiranja? Prevladovalo je mnenje, da se je nekaj doseglo na 
tem področju, saj je vedno manj črnih odlagališč. Razpravljali so kaj je s kurjenjem zelenega 
odreza? Direktor je vse to odgovoril in obrazložil. Odbora sta sklep, kljub posameznim 
pomislekom, potrdila. Več razprave je bilo pri sklepu o cenah storitev, povezanih z greznicami 
in malimi komunalnimi čistilnimi napravami. Po izračunih sedemčlanski družini vsake tri leta 
pripada eno praznjenje greznice. Ali je 400 EUR, 450 EUR ali 420 EUR za eno praznjenje preveč 
ali premalo? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bilo na sestanku vodij svetniških skupin dogovorjeno, da se 
razprava izpelje kot celota, vse naenkrat.  
 
NADA PIRJEVEC je povedala, da je Odbor za finance v prisotnosti šestih članov vse cenike 
soglasno sprejel. Razprava glede praznjena greznic je potekala v smeri, da je sicer vsake tri leta 
brezplačno, vmes pa je potrebno dodatno praznjenje plačati. Zato se lahko ljudje raje odločijo 
za praznjenje v lastni režiji. Iz ekološkega vidika bi bil dober razmislek o še kakšnem dodatnem 
brezplačnem praznjenju.   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da ne glede na to, da je razprava zaključena, prosi direktorja za 
odgovor glede greznic. 
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da bo po novih cenah, glede na povprečno porabo na osebo na mesec, 
to je 4 m3, kdor ni priključen na kanalizacijo plačal praktično tri krat manj kot priključeni na 



kanalizacijo. Preračunali so zneske (praznjene greznic enkrat na tri leta, stroški praznjenja 
nepretočnih greznic, praznjenje MKČN enkrat na leto oz. po potrebi, monitoring za MKČN, 
omrežnina, odvajanje in čiščenja odpadnih voda …) in menijo, da je cena, ki jo plačujejo 
nepriključeni, kar primerna.  
  
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah storitev povezanih z greznicami 
in malimi komunalnimi čistilnimi napravami. 
 
 ZA je glasovalo 21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep  sprejet. 

 
 

- Sklep o cenah zbiranja komunalnih odpadkov 
 

             Predsedujoči je predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah zbiranja komunalnih odpadkov.  
 
 ZA je glasovalo 21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 
 

- Sklep o cenah storitve odvoza odpadnih sveč 
 
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o Sklepu o cenah odvoza odpadnih nagrobnih sveč. 
 
 ZA je glasovalo 21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 

- Sklep o cenah storitev vzdrževanja javne razsvetljave 
 
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o Sklepu o cenah storitev vzdrževanja javne 
razsvetljave. 
 
 ZA je glasovalo 21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 

- Sklep o cenah javne snage ter vzdrževanja občinskih cest, parkirišč, parkov in 
zelenic 

 
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o Sklepu o cenah javne snage ter vzdrževanja 
občinskih cest, parkirišč, parkov in zelenic. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da se ljudje neodgovorno obnašajo, saj na ekoloških otokih puščajo 
odpadke in iz njih delajo smetišča. KSD je primorana s poltovornimi vozili to prenesti na Center 
za ravnanje z odpadki, saj s smetarskimi vozili tega ne morejo prepeljati. Apel vsem je, da se jim 
preda informacije o storilcih, saj jih redno prijavljajo okoljski inšpekciji in redarski službi, da bi 
se takšna ravnanja preprečila. 
 



ANGEL VIDMAR je povedal, da je verjetno Alenka Čadež Kobol danes zadnjič v vlogi vodje 
Oddelka za gospodarske javne službe in investicije ter strokovne in administrativne podpore 
odboru. Zahvalil se ji je za pomoč, podporo in konstruktivno sodelovanje, tudi kot predsednik 
KS. 
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
Prenos lastninske pravice ter upravljanja in vzdrževanja državnega namakalnega sistema 
Namakalni razvod Vogršček 
 
  
JANEZ FURLAN je podal uvodno obrazložitev. 
 
KRISTJAN BRATOŽ je podal poročilo komisije, ki je sprejela pozitivno mnenje k sklepu, zato 
predlaga, da ga občinski svet sprejme. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je bilo na odboru kar nekaj razprave v zvezi s predlaganim 
sklepom, saj njegov sprejem pomeni, da se država umika iz tega projekta. Z enim glasom proti 
so potrdili predlagani sklep, zato predlaga, da ga občinski svet sprejme. 
 
NADA PIRJEVEC je povedala, da je bilo vseh šest prisotnih članov soglasnih, da se sklep potrdi.   
 
TADEJ BEOČANIN je opozoril na tipkarsko napako: »2.« je brez besedila in se iz sklepa briše. 
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu:  
 
»Občinski svet Občine Ajdovščina pooblašča Župana Občine Ajdovščina, da v imenu občine 
sklene aneks 1, k  Pogodbi o prenosu lastninske pravice ter upravljanja in vzdrževanja državnega 
namakalnega sistema Namakalni razvod Vogršček.« 

 
H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo  22.   Predsedujoči je ugotovil, 

da  je predlagan sklep   sprejet.  
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
Letni program izobraževanja odraslih v občini Ajdovščina za leto 2024 
 
EVA MERMOLJA je podala uvodno obrazložitev.  
 
VILKO BRUS je povedal, da je Odbor za družbene zadeve letni program obravnaval in sprejel 
pozitivno mnenje, zato predlaga, da ga občinski svet sprejme. Odbor je podal pobudo, da se v 
proračunu občine nameni več sredstev za izvajanje programa izobraževanja odraslih. 
 
DEJAN ŠKVARČ se je zahvalil direktorici in sodelavcem za dobro delo. Zanimal jih je program 
Moja slovenščina. Kdaj in kako lahko priseljenec dostopi do vas? Kdaj bo naslednji tečaj? Kakšen 
je odziv ljudi na ta program? 



 
EVA MERMOLJA je povedala, da imajo tujci več možnosti za učenje slovenščine. V sklopu 
programa Moja slovenščina bosta v naslednjem letu dve skupini, ena spomladi in ena jeseni. 
Naslednja možnost so Urice slovenščine, ki se izvajajo enkrat tedensko. Poleg tega so bili izbrani 
za izvajanje programa Začetna integracija priseljencev – v januarju načrtujejo dve skupini. V 
projektu Izobraževalni programi za odrasle v Goriški regiji so nosilni partner in v tem okviru 
bodo izvajali neformalne izobraževalne programe za odrasle, med njimi tudi program 
slovenskega jezika za tujce. Izkazala se je potreba po dopoldanski in popoldanski skupini, tako 
da udeležencem omogočajo, da se ista vsebina obravnava dopoldan in popoldan. 
 
ADAM RASPOR je vprašal, kakšna je struktura ljudi, ki se zanimajo za izobraževanje? Ali je dovolj 
narejeno s strani LU ali občine, da tujce doseže ta informacija? Ali se spodbuja tudi ljudi, ki 
nimajo namena se izobraževati? 
 
EVA MERMOLJA je povedala, da imajo promocijski načrt. Informiranje in komuniciranje izvajajo 
na različne načine: preko spletne strani in v sodelovanju z različnimi institucijami (upravno 
enoto, podjetji, šolami …). Do informacije pridejo, je pa tudi vprašanje interesa, saj na primer 
kdor ima interes brezplačno pristopiti k izpitu za pridobitev državljanstva, je zelo motiviran za 
vključitev v program začetne integracije priseljencev. Podjetja so pomemben vidik, saj opazijo 
potrebo po znanju jezika in se velikokrat obrnejo na njih. Ravno preko letnega programa 
izobraževanja odraslih želijo nasloviti tiste, ki so manj motivirani. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o letnem 
programu. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov.  ZA je glasovalo  23 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je Letni program izobraževanja odraslih v občini Ajdovščina za leto 2024    sprejet. 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
Okvirni letni program dela Občinskega sveta Občine Ajdovščina za leto 2024 
 
MOJCA R. PLANINC je podala uvodno obrazložitev. 

 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o okvirnem 
programu dela. 

 H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je Okvirni letni program dela Občinskega sveta Občine Ajdovščina za leto 2024    
sprejet. 

   
 
K 10. točki dnevnega reda 
Imenovanja 
 

- imenovanje direktorja Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina 
 
LJUBOMIR VIDRIH je podal predlog komisije za mandatna vprašanja. 



 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 

»1. 
 

Občinski svet Občine Ajdovščina za direktorico Javnega stanovanjskega sklada Občine 
Ajdovščina imenuje Alenko Čadež Kobol, Goriška cesta 48, 5270 Ajdovščina. 
 
Mandat direktorice traja štiri leta in prične teči s 1. 1. 2024. 

 
 

2. 
Ta sklep velja takoj.«  
 
 

H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep   sprejet. 

 
 

K 11. točki dnevnega reda 
Odločitev v zvezi z nasprotjem interesov 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se je sedem članov OS izločilo, ker so bodisi v funkciji 
predsednika ali člana KS. To so Marjan Curk, Vilko Brus, Harij Bat, Angel Vidmar, Igor Česnik, 
Miha Kapelj in Dragana Keber.  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da ni nikjer zasledil, da bi bili funkciji predsednika ali člana KS in 
člana OS nezdružljivi. Neumestno se mu zdi, da se je potrebno izločiti. Izločitev pri obravnavi 
rebalansa proračuna naj ne bi bila potrebna, potrebna je samo izločitev od obravnave odloka o 
financiranju KS. To se mu ne zdi smiselno, zato apelira, da se to preveri.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se vsebinsko lahko tudi strinjam z njim, vendar kot pravi rek, je  
bolje biti na varni strani. Izločitev vsakega posameznega svetnika je njegova odločitev, ki naj jo 
sprejme po svoji vesti. 
 

Izločeni svetniki so zapustili sejo. 
 
LJUBOMIR VIDRIH je podal predlog komisije. 
 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 
 

»Članstvo Igorja Česnika, Harija Bata, Angela Vidmarja, Vilka Brusa, Marjana Curka, Mihe 
Kaplja in Dragane Keber v Občinskem svetu Občine Ajdovščina ter istočasno predsedovanje in 
članstvo navedenih članov občinskega sveta v svetih krajevnih skupnosti, ni razlog za njihovo 
izločitev iz postopka obravnave in odločanja o sprejemu odloka o financiranju krajevnih 



skupnosti, ki bo predvidoma na 11. seji Občinskega sveta Občine Ajdovščina dne 15. 2. 2024, 
zato se jih pri tej točki ne izloči in lahko nadaljujejo z delom.«  
 
 

H glasovanju se je prijavilo 16 svetnikov. ZA je glasovalo 16 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep   sprejet. 
 
 
TADEJ BEOČANIN se je vsem zahvalil za sodelovanje. Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči 
predlagal, da sejo zaključijo.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.25. 
 
  ZAPISNIČARKA:                                                   PREDSEDUJOČI: 
  Mateja KOKORAVEC  Tadej BEOČANIN 


